
Rønnehegnet, afd. 9 
Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 04.12.2019 

 
 
Tilstede: 
 

Inge-Lise Hansen - ILH 
Robert Jensen - RJ 

  Poul Hansen - PH 

Tenna Pedersen - TP 
  Lone Jespersen - LJ 

    Pia Manniche Sørensen - PMS 
    Anne Marie Eriksen - AME 
     

     
Fraværende: Anette Høstrup Rugg - AHR 

                 Kaj Pejstrup - KP 
 

 
Kopi: Øjba. 
 
 
Dagsorden: 
 
Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 
Ad. 2 Godkendelse af referat 
Ad. 3 Beboerhenvendelser (kl. 18.30 - 19.00) 
Ad. 4 Driftcentret 
Ad. 5 Østjysk Bolig 
Ad. 6 Opfølgninger af beslutninger 
Ad. 7 Post 
Ad. 8 Budget og regnskab 
Ad. 9 Kondirum 
Ad. 10 Fælleshus 
Ad. 11 Gæsteværelser 
Ad. 12 Aktiviteter 

a. Diverse Arrangementer 
b. Onsdagsklub 
c. Hygge, leg, spil 
d. Mindfulness 

Ad. 13 Selskabsbestyrelsen 
Ad. 14 GF 
Ad. 15 Næste møde 
Ad. 16 EVT. 



Godkendelse af dagsorden: 
 
Godkendt 
 
Godkendelse af referat: 
 
Godkendt  
 
Beboerhenvendelser: 
 
Intet 
 
Driftscenteret: 
 
Ros til Dennis. 
 
OJBA: 
 
Intet 
 
Opfølgninger af beslutninger: 
 
Vi har holdt ekstraordinært afdelingsmøde, hvor det er blevet vedtaget at privatisere 
vaskehusene. 
 
Post: 
 
Læst igennem. 
 
Budget og Regnskab: 
 
Intet 
 
Kondirum: 
 
Intet 
 
Fælleshus: 
 
Der bliver ordnet gulve og malet lister, samt radiatorer til næste år. 
 
Gæsteværelser: 
 
Intet 
 



Aktiviteter: 
 
A Diverse arrangementer 
Der har været fællesspisning, med ca. 28 deltagere. 
 
Der været afholdt julehygge. 
 
Der bliver fællesspisning d. 29.01.2019. Der bliver husstandsomdelt en seddel i januar 2019. 
 
 
B Onsdagsklubben 
Mødes kl 10-12 i ulige uger og fra kl 14-16 i lige uger. Der er stadig plads til nye medlemmer. 
 
 
C  Hygge, leg og spil 
Der planlægges flere søndagsåbninger, samt en filmaften. Opslag vil lagt på Rønnehegnet, 
på Facebook. 
 
 
D  Mindfulness 
Der er juleafslutning tirsdag d. 10.12.2019. Mindfulness fortsætter i det nye år. 
 
 
Selskabsbestyrelsen: 
 
Intet 
 
Grundejerforeningen: 
 
Intet 
 
Næste møde: 
 
Onsdag den 08.01.2019. 
 
Evt: 
 
Vi har haft en sælger fra Waoo på besøg, for at få noget viden omkring hvad Waoo har at 
tilbyde af produkter. Waoo vil gerne installere fiberkabler hos beboerne, hvis der er 45 
husstande, der siger ja til at blive kunde hos dem. Der er planlagt 2 dage, hvor Waoo vil være 
til stede i Fælleshuset, til informationsmøder, hvor de står klar til en snak med interesserede 
beboere. 
 
Dato'er for informationsmøder er: d. 19. december 2019 kl. 19:00 og d. 09. januar 2020 kl. 
16:00. 



 
 
Vi har stemt om og vedtaget, at der ikke skal være tilmelding til spisning, til afdelingsmøderne 
fremover. 
 
 
 
For referat: TP 
 
Tilst den 04.12.2019. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


